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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 09/2021 (188) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného  

dne 20. září 2021 ve 13:00 hodin v zasedací místnosti fakulty (1NP), budova UH 1,  

Studentské náměstí 1532, Uherské Hradiště 

 

Přítomni: 

Členové: Dalibor Malý, Ing. Bc. Miroslav Musil, Ph.D., Bc. Tomáš Řepka, Ing. Jan 

Strohmandl, Ph.D., RNDr. Jakub Trojan, MSc., MBA, Ph.D., doc. Ing. Pavel 

Valášek, CSc., LL.M., JUDr. Radomíra Veselá, Ph.D., LL.M. 

 

Stálí účastníci zasedání: doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., Mgr. 

Marek Tomaštík, Ing. Pavel Taraba, Ph.D., 

 

Nepřítomni: Bc. Hana Kovářová Müllerová, Bc. Kateřina Kopřivová, Ing. Jakub Rak, 

Ph.D., Ing. Alena Procházková, Ing et Ing. Jiří Konečný, Ph.D., prof. Ing. 

Dušan Vičar, CSc. 

 

Omluveni: Bc. Hana Kovářová Müllerová, Bc. Kateřina Kopřivová, Ing. Jakub Rak, 

Ph.D., Ing. Alena Procházková, prof. Ing. Dušan Vičar, CSc. 

 
Návrh programu: 
 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Kontrola zápisu z jednání AS FLKŘ dne 28. 6. 2021 (předseda AS FLKŘ). 

3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7. Slib senátora – Bc. Tomáš Řepka (předseda AS FLKŘ). 

8. Projednání a schválení vyjádření AS FLKŘ per rollam k změnám Časového plánu výuky pro 
akademický rok 2021/2022 (předseda AS FLKŘ). 

9. Projednání a schválení vyjádření AS FLKŘ per rollam k úpravě SD doplňující směrnici rektora 
SR/07/2021 Hodnocení a řízení rozvoje pedagogických, tvůrčích, řídících a dalších činností 
akademických a vědeckých pracovníků UTB (předseda AS FLKŘ). 

10. Projednání a schválení dokumentu Strategický záměr FLKŘ na období 21+ (děkanka FLKŘ). 

11. Projednání a schválení dokumentu Plán realizace Strategického záměru FLKŘ ve Zlíně pro rok 

2021 (děkanka FLKŘ). 

12. Projednání směrnice k přijímacímu řízení pro akademický rok 2022/2023 (děkanka fakulty). 

13. Kontrola čerpání Rozpisu rozpočtu fakulty k 30. 6. 2021 (tajemnice fakulty). 

14. Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 
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Bod 1) Zahájení. 

Na úvod předseda AS FLKŘ Dr. Musil přivítal přítomné a uvedl, že jednání se uskutečňuje v předem 

schváleném termínu, rovněž byl schválen předběžný program jednání, který členové AS FLKŘ obdrželi 

spolu s pozvánkou dne 13. 9. 2021. Pozvánka byla vyvěšena na úřední desce fakulty v budově UH1 a 

rovněž byla zveřejněna na webových stránkách fakulty v části AS FLKŘ. 

 

 

Bod 2) Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 28. 6. 2021 (předseda AS FLKŘ). 

K zápisu, který byl zaslán všem členům AS FLKŘ, neměl nikdo z přítomných připomínky ani návrhy na 

změny či doplnění. 

 

Návrh na usnesení č. 188/1 

„AS FLKŘ schvaluje zápis z řádného jednání AS FLKŘ dne 28. 6. 2021 ve znění, zveřejněném 

v informačním systému FLKŘ.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 6 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 188/1 

„AS FLKŘ schvaluje zápis z řádného jednání AS FLKŘ dne 28. 6. 2021 ve znění, zveřejněném 

v informačním systému FLKŘ.“ 

 

 

Bod 3) Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

AS FLKŘ uložil usnesením č. 186/2 předsedovi AS FLKŘ předložit ve spolupráci s děkankou fakulty 

upravený dokument „Jednací řád  Vědecké rady FLKŘ UTB“ k projednání AS UTB. Tento dokument byl AS 

FLKŘ předložen a byl projednán a schválen usnesením AS UTB č. 266/5 na jednání dne 29. 6. 2021. 

Usnesení tedy bylo splněno. 

 

 

Bod 4) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

Předseda AS FLKŘ uvedl, že proti předběžnému programu, který byl schválen na jednání dne 28. 6. 2021 

byl program upraven, a to z následujících důvodů: 

- Pan Smolan ukončil studium na FLKŘ, přestal být tedy členem akademické obce a byl osloven 

náhradník z řad studentské části akademické obce, pan Bc. Tomáš Řepka. Tento je přítomen na 

jednání a složí slib člena AS FLKŘ. 

- V průběhu minulého období byly Akademickým senátem FLKŘ schvalovány dva dokumenty per 

rollam, je nutné tato vyjádření projednat na řádném zasedání AS FLKŘ. 

 

O tyto body je tedy návrh programu rozšířen. Nikdo z přítomných neměl k navrženému programu další 

připomínky ani návrhy na doplnění. 

 

Návrh na usnesení č. 188/2 

„AS FLKŘ schvaluje návrh programu řádného jednání AS FLKŘ dne 20. 9. 2021 ve znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Kontrola zápisu z jednání AS FLKŘ dne 28. 6. 2021 (předseda AS FLKŘ). 

3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
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6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7. Slib senátora – Bc. Tomáš Řepka (předseda AS FLKŘ). 

8. Projednání a schválení vyjádření AS FLKŘ per rollam ke změnám Časového plánu výuky pro 

akademický rok 2021/2022 (předseda AS FLKŘ). 

9. Projednání a schválení vyjádření AS FLKŘ per rollam k úpravě SD doplňující směrnici rektora 

SR/07/2021 Hodnocení a řízení rozvoje pedagogických, tvůrčích, řídících a dalších činností 

akademických a vědeckých pracovníků UTB (předseda AS FLKŘ). 

10. Projednání a schválení dokumentu Strategický záměr FLKŘ na období 21+ (děkanka FLKŘ). 

11. Projednání a schválení dokumentu Plán realizace Strategického záměru FLKŘ ve Zlíně pro rok 

2021 (děkanka FLKŘ). 

12. Projednání směrnice k přijímacímu řízení pro akademický rok 2022/2023 (děkanka FLKŘ). 

13. Kontrola čerpání Rozpisu rozpočtu fakulty k 30. 6. 2021 (tajemnice FLKŘ). 

14. Projednání a schválení volební komise pro volby do AS FLKŘ pro období 2021-2024 (předseda 

AS FLKŘ). 

15. Projednání základní struktury elektronické prezentace pro představení kandidátů do AS FLKŘ, 

jejího rozsahu a termínu zveřejnění (předseda AS FLKŘ). 

16. Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 

 

 

K hlasování přítomno celkem 6 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 188/2 

 

„AS FLKŘ schvaluje návrh programu řádného jednání AS FLKŘ dne 20. 9. 2021 ve znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Kontrola zápisu z jednání AS FLKŘ dne 28. 6. 2021 (předseda AS FLKŘ). 

3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7. Slib senátora – Bc. Tomáš Řepka (předseda AS FLKŘ). 

8. Projednání a schválení vyjádření AS FLKŘ per rollam ke změnám Časového plánu výuky pro 

akademický rok 2021/2022 (předseda AS FLKŘ). 

9. Projednání a schválení vyjádření AS FLKŘ per rollam k úpravě SD doplňující směrnici rektora 

SR/07/2021 Hodnocení a řízení rozvoje pedagogických, tvůrčích, řídících a dalších činností 

akademických a vědeckých pracovníků UTB (předseda AS FLKŘ). 

10. Projednání a schválení dokumentu Strategický záměr FLKŘ na období 21+ (děkanka FLKŘ). 

11. Projednání a schválení dokumentu Plán realizace Strategického záměru FLKŘ ve Zlíně pro rok 

2021 (děkanka FLKŘ). 

12. Projednání směrnice k přijímacímu řízení pro akademický rok 2022/2023 (děkanka FLKŘ). 

13. Kontrola čerpání Rozpisu rozpočtu fakulty k 30. 6. 2021 (tajemnice FLKŘ). 

14. Projednání a schválení volební komise pro volby do AS FLKŘ pro období 2021-2024 (předseda 

AS FLKŘ). 

15. Projednání základní struktury elektronické prezentace pro představení kandidátů do AS FLKŘ, 

jejího rozsahu a termínu zveřejnění (předseda AS FLKŘ). 

16. Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 
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Bod 5) Informace předsedy AS FLKŘ 

Jednání AS UTB se uskutečnilo 29. 6. 2021 a byly předloženy následující informace: 

Rektor prof. Sedlařík: 

- 24. června UTB připomínkovala strategické dokumenty MŠMT. 

- 29. června byla na MŠMT předložena Výroční zpráva o činnosti UTB za rok 2020. 

- 25. června jednala Rada pro vnitřní hodnocení UTB, byl schválen záměr FLKŘ předložit žádost o 

akreditaci BSP Environmentální bezpečnost Národnímu akreditačnímu úřadu. 

- 16. června proběhly pohovory s děkany fakult na téma projektů financovaných z DKRVO. 

Prorektor prof. Sáha: 

- Proběhla kontrola projektů GAMA. 

- Jednala komise pro rozdělení projektů FSR FORD, doporučeno 5 projektů. 

Prorektor dr. Beníček: 

- Výsledky hodnocení kvality výuky studenty. 

- Předpoklad zahájit v AR 2021/2022 přednášky i další výuku prezenčně. 

Kvestor RNDr. Černý: 

- Probíhá stěhování z U1 na U11. 

- Probíhá rekonstrukce U2 aula a U7 koleje. 

 

Dále byly projednány následující dokumenty: 

- Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných na FAI a FaME, 

- Jednací řád Vědecké rady Fakulty logistiky a krizového řízení, 

- Návrh na spoluzaložení právnické osoby. 

 

Doc. Valášek doplnil, že Fakulta technologická se stěhuje nejen na budovu U11, ale i na budovy U10 a U2. 

Další informací bylo, že UTB nezakoupí sportovní areál MATY. 

 

 

Bod 6) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty 

doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., děkanka: 

- Byly vydány rozhodnutí rektora (28, 29), mající za cíl stanovit podmínky pro bezpečnou práci a 

studium z hlediska epidemie Covid-19 a přispět tak k co nejdelšímu zachování prezenční výuky. 

Tato rozhodnutí byla diskutována s děkany všech fakulty a projednána právním oddělením. Na 

podnět člena akademické obce se bude tato problematika projednávat i na AS UTB.  

- Na přelomu září/října bude zahájena realizace odpočinkové zóny před budovou UH1. 

- V lednu roku 2022 se uskuteční rekonstrukce poslucháren ve 4NP UH1 (akustika, 

vzduchotechnika). 

- V budově UH3 jsou fakultě k dispozici místnosti X a Y, zatím nejsou dovybaveny nábytkem, 

v následujících dnech budou v místnosti X realizovány stavební práce a bude zvětšena. 

- V řešení je otevírání učeben na karty, zatím to není možné na budově UH2 a v šesti místnostech 

budovy UH1. 

- FLKŘ se jako organizátor účastnila v září dvou odborných konferencí, CrisCon (přímo na FLKŘ) a 

MEKA (Luhačovice), obě konference byly účastníky velice dobře hodnoceny. 

- Probíhá příprava Noci vědců (termín je 24. 9. 2021), v letošním roce se významně zvýšil počet 

spolupořádajících institucí. 

- Probíhá úprava smluvních vztahů mezi městem Uherské Hradiště a UTB, nájemní smlouvy na 

všechny prostory budou sdruženy do jedné, podmínky nájmu zůstávají stejné.  

- Fakulta požádala město Uherské Hradiště o dotaci ve výši 700 tis. Kč, kterou obdržela. 
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- S ředitelem EDUHY Ing. Karáskem probíhají jednání o vyřešení problémů s ubytováváním 

studentů. Cílem je uzavřít smlouvu s EDUHOU a stanovit přehledná pravidla pro ubytování 

studentů.  

 

doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., proděkan pro pedagogickou činnost: 

- V prvním týdnu výuky proběhly adaptační aktivity pro studenty prvních ročníků (PO-ÚT prezenční 

studium, PÁ kombinované studium). 

- Stále probíhají dílčí úpravy rozvrhu – byl zrušeny rozvrhové aktivity těch volitelných předmětů, o 

které studenti neprojevili zájem, rovněž jsou zpracovávány připomínky studentů k rozvrhu.  

- Je nutno urychlit proceduru změnování rozvrhů až do konečné fáze – tj. zveřejnění změny ve 

STAGu. 

- Základní informace o výsledcích hodnocení výuky studenty byla zveřejněna formou tiskové zprávy 

na webu fakulty, s podrobnými výsledky byly seznámeny všechny dotčené osoby (ředitelé ústavů, 

akademičtí pracovníci). Hodnocení se účastnilo 271 studentů (tj. cca 30 % počtu studentů fakulty 

v době hodnocení), celková průměrná známka hodnocení byla 4,8. 

- Ve fázi diskuze a připomínkování je příprava rozhodnutí rektora o možnostech online přednášek 

mimo období výjimečných opatření. 

 

V diskuzi doc. Valášek uvedl, že studenti by o online výuku přednášek měli zájem. 

 

Dr. Strohmandl upozornil, že fakulty vlastní software pro plánování rozvrhů, který není využíván. 

K problematice tvorby rozvrhů děkanka doplnila, že software může být při dalším plánování použit, 

ale je nutné si uvědomit, že v letošním roce bylo při tvorbě rozvrhu stanoveno mnohem více 

omezujících podmínek, než v předchozích letech (např. výuka společných předmětů, sdružení 

přednášek a seminářů vždy do jednoho dne, snaha, aby studenti měli v průběhu jednoho dne výuku 

vždy v jedné místnosti apod.). Je tedy mnohem obtížnější vytvořit rozvrh tak, aby byli všichni 

spokojeni. 

 

Ing. Pavel Taraba, Ph.D., proděkan tvůrčí činnost 

- Byla vydaná směrnice děkanky, doplňující směrnici rektora k hodnocení AP. Probíhá naplňování 

systému HAP podle této směrnice. 

- Logistické sympozium – aktuálně probíhá jeho on-line část. Fyzická část sympozia je plánována na 

listopad. 

- Připravují se podklady pro plánovanou kontrolu SP Aplikovaná logistika a NMgr.SP Bezpečnost 

společnosti Radou pro vnitřní hodnocení UTB.  

- Fakulta získala projekt smluvního výzkumu pro Národní muzeum. 

 

Dr. Strohmandl se dotázal, proč je kvalita výuky hodnocena dle směrnice děkanky 150 body, když 

HAP umožňuje 200. Dr. Taraba uvedl, že ve směrnici rektora je stanovena hranice až 200 bodů pro 

tuto oblast a je na zvážení každé z fakult, kolik z tohoto maximálního limitu využije. V současnosti 

žádná s fakult nevyužívá maximální hranici. 

Dále Dr. Strohmandl uvedl, že nikde není zohledněn počet studentů na přednáškách. Odpověď – 

pro hodnocení AP to není relevantní, počet studentů je zohledněn při zkoušení. 

 

Dr. Trojan upozornil na problémy s připojením do HAPu mimo síť UTB, bylo vysvětleno. 

Dále Dr. Trojan informoval o workshopu v rámci projektu Visegradských fondů, který se uskutečnil 

ve dnech 17. – 18. 9. na téma: Využití občanské vědy v komunikaci s veřejností (nejen) v ochraně 

přírody. 
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Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., proděkan pro vnější vztahy a CŽV 

- Konference Criscon je akreditována v systému vzdělávání ministerstva vnitra, což se výrazně 

odrazilo v zájmu o účast na konferenci. 

- Informace o programu Noci vědců.  

- Studenti jsou o akcích a dění na fakultě informováni prostřednictvím webových stránek, FB a 

Instagramu fakulty. 

- Vzdělávací veletrhy v České republice (Praha, Brno) budou za fyzické účasti, na Slovensku v online 

podobě. 

- Předpokládaný termín Plesu FLKŘ je 11. 3. 2021. 

 

 

Bod 7) Slib člena 
Student Bc. Tomáš Řepka přečetl slib člena AS FLKŘ a stal se tak platným členem AS FLKŘ. Dr. Musil mu 

ke složení slibu poblahopřál a popřál mu hodně úspěchů v práci. 

 

Na jednání AS FLKŘ je tak přítomno 7 členů AS FLKŘ. 

 

 

Bod 8) Projednání a schválení vyjádření AS FLKŘ per rollam ke změnám Časového plánu výuky 

pro akademický rok 2021/2022 (předseda AS FLKŘ). 

Předseda AS FLKŘ uvedl, že dne 6. 9. 2021 požádala paní děkanka o projednání úpravy v dokumentu. 
Jednalo se o změnu v termínu adaptačních aktivit prvních ročníků, a to z důvodu nekonání imatrikulací. 
Dne 6. 9. 2021 byli osloveni per rollam senátoři a senátorky, aby se k návrhu vyjádřili, kladně se vyslovilo 7 
členů AS FLKŘ. 
 
Dodatečně nejsou k dokumentu žádné dotazy. 
 
 
Návrh usnesení 188/3 
„AS FLKŘ schvaluje kladné vyjádření AS FLKŘ z hlasování per rollam ke změnám Časového plánu výuky 
pro akademický rok 2021/2022.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 7 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení 188/3 
„AS FLKŘ schvaluje kladné vyjádření AS FLKŘ z hlasování per rollam ke změnám Časového plánu výuky 
pro akademický rok 2021/2022.“ 
 

 

Bod 9) Projednání a schválení vyjádření AS FLKŘ per rollam k úpravě SD doplňující směrnici rektora 
SR/07/2021 Hodnocení a řízení rozvoje pedagogických, tvůrčích, řídících a dalších činností 
akademických a vědeckých pracovníků UTB. (předseda AS FLKŘ) 
Dr. Musil zrekapituloval, že dne 7. 9. 2021 požádala paní děkanka o projednání úpravy dokumentu 
v souvislosti s SR/07/2021. Dne 7. 9. 2021 byli osloveni per rollam senátoři a senátorky, aby se vyjádřili. 
Kladně se vyslovilo 6 členů AS FLKŘ. 
 
Návrh usnesení 188/4 
„AS FLKŘ schvaluje kladné vyjádření AS FLKŘ z hlasování per rollam k úpravě SD doplňující směrnici 

rektora SR/07/2021 Hodnocení a řízení rozvoje pedagogických, tvůrčích, řídících a dalších činností 

akademických a vědeckých pracovníků UTB.“ 
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K hlasování přítomno celkem 7 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Návrh usnesení 188/4 
„AS FLKŘ schvaluje kladné vyjádření AS FLKŘ z hlasování per rollam k úpravě SD doplňující směrnici 

rektora SR/07/2021 Hodnocení a řízení rozvoje pedagogických, tvůrčích, řídících a dalších činností 

akademických a vědeckých pracovníků UTB.“ 

 

 

Bod 10) Projednání a schválení dokumentu Strategický záměr FLKŘ na období 21+ (děkanka 

FLKŘ). 

Zmíněný dokument byl Akademickému senátu zaslán k projednání dne 27. 6. 2021 a byl projednán na 

jednání AS FLKŘ dne 28. 6. 2021, kde byl prostoupen Legislativní komisi AS FLKŘ. 

 

Dr. Veselá jako předsedkyně LK AS FLKŘ uvedla, že komise dokument projednala na dvojím jednání (ve 

dnech 14. 7. a 3. 8. 2021), projednala všechny připomínky, které poté byly předkladatelem dle návrhů LK 

zapracovány. 

Dokument se zapracovanými připomínkami všichni členové AS FLKŘ obdrželi. Komise doporučuje 

dokument ke schválení. 

 

Dodatečně nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 

 

Návrh usnesení 188/5 
„AS FLKŘ schvaluje dokument Strategický záměr FLKŘ na období 21+.”  

 

K hlasování přítomno celkem 7 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení 188/5 
„AS FLKŘ schvaluje dokument Strategický záměr FLKŘ na období 21+.”  

 

 

Bod 11) Projednání a schválení dokumentu Plán realizace Strategického záměru FLKŘ ve Zlíně pro 

rok 2021 (děkanka FLKŘ) 

Dokument byl Akademickému senátu zaslán k projednání dne 27. 6. 2021 a byl projednán na jednání AS 

FLKŘ dne 28. 6. 2021, kde byl prostoupen Legislativní komisi AS FLKŘ. 

 

Dr. Veselá sdělila, že dokument byl projednáván na jednání LK 3. 8. za přítomnosti paní děkanky, projednaly 

se připomínky nejrůznějšího charakteru, žádné nebyly zásadní, všechny byly do dokumentu zapracovány. 

Upravený dokument členové AS FLKŘ obdrželi. Komise doporučuje dokument ke schválení. 

 

Dodatečně nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 

 

Návrh usnesení 188/6 
„AS FLKŘ schvaluje dokument Plán realizace Strategického záměru FLKŘ ve Zlíně pro rok 2021.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 7 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
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Usnesení 188/6 
„AS FLKŘ schvaluje dokument Plán realizace Strategického záměru FLKŘ ve Zlíně pro rok 2021.“ 

 

 

Bod 12) Projednání směrnice k přijímacímu řízení pro akademický rok 2022/2023 (děkanka FLKŘ) 

Děkanka fakulty uvedla, že při přípravě směrnice se diskutovalo, zda by bylo vhodné zavést zvýhodnění 

studentů FLKŘ, nicméně nakonec je přijímací řízení navrženo ve stejné podobě, jako v předchozích letech. 

V letošním roce se na FLKŘ hlásilo hodně uchazečů z jiných fakult. 

Dr. Strohmandl se dotázal, zda je při přijímání nějak zohledněna příbuznost předchozích studovaných 

oborů. Děkanka odpověděla, že ano, toto je v kompetenci přijímací komise, která pak navrhuje, které 

předměty musí přijati uchazeči dostudovat. 

 

Dokument byl postoupen k projednání Legislativní komisi AS FLKŘ, která se dohodla na jednání dne 27. 9. 

2021 ve 13:00 hodin. Připomínky je možné zaslat do pátku 24. 9. do 16:00 hodin. 

 

 

Bod 13) Kontrola čerpání Rozpočtu fakulty k 30. 6. 2021 (tajemnice FLKŘ) 

Děkanka fakulty představila dokument, uvedla, že situace kopíruje obecnou situaci ve společnosti (velmi 

nízké čerpání cestovních náhrad v souvislosti s omezeními, plynoucími z protiepidemických opatření proti 

Covid-19), téměř veškeré kapitoly rozpočtu jsou k 30. 6. pod 50 %. Předpokládá se, že do konce roku bude 

plnění kolem 100 %. 

 

Dr. Strohmandl doplnil, že mezifakultní výuka je do čerpání doúčtovávána postupně. 

 

Návrh usnesení č. 188/7 

„AS FLKŘ bere předloženou informaci na vědomí.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 7 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Návrh usnesení č. 188/7 

„AS FLKŘ bere předloženou informaci na vědomí.“ 

 
 

Bod 14) Projednání a schválení volební komise pro volby do AS FLKŘ pro období 2021-2024 

(předseda AS FLKŘ) 

 

Předseda AS FLKŘ představil návrh komise ve složení: 

předseda - Ing. Bc. et Bc. Lukáš Snopek, Ph.D. 

členové (abecedně) - Mgr. Matyáš Adam, Ph.D. 

                     - Ing. Martin Ficek 

                     - Kristýna Hofírková (studentka) 

                     - Petr Stoklásek (student) 

                     - Ing. Petr Svoboda, Ph.D. 

                                 - Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D. 

 

Uvedl, že oslovil ředitele ústavů, aby navrhli do komise své zástupce. Se všemi navrženými členy byla 

jejich účast ve volební komisi předem projednána a souhlasili s ní. 
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K návrhu komise neměl nikdo z přítomných dotazy ani připomínky. 

 

Návrh usnesení č. 188/8 

„AS FLKŘ schvaluje složení volební komise pro volby do AS FLKŘ pro období 2021-2024 ve složení: 

předseda - Ing. Bc. et Bc. Lukáš Snopek, Ph.D. 

členové    - Mgr. Matyáš Adam, Ph.D. 

     - Ing. Martin Ficek 

     - Kristýna Hofírková 

     - Petr Stoklásek 

     - Ing. Petr Svoboda, Ph.D. 

     - Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D. “ 

 

K hlasování přítomno celkem 7 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 188/8 

„AS FLKŘ schvaluje složení volební komise pro volby do AS FLKŘ pro období 2021-2024 ve složení: 

předseda - Ing. Bc. et Bc. Lukáš Snopek, Ph.D. 

členové    - Mgr. Matyáš Adam, Ph.D. 

     - Ing. Martin Ficek 

     - Kristýna Hofírková 

     - Petr Stoklásek 

     - Ing. Petr Svoboda, Ph.D. 

     - Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D. “ 

 

 

Bod 15) Projednání základní struktury elektronické prezentace pro představení kandidátů do AS 

FLKŘ, jejího rozsahu a termínu zveřejnění (předseda AS FLKŘ) 

Dr. Trojan přednesl návrh základní struktury prezentace. Uvedl, že tato možnost prezentace je pouze 

doporučená, při návrhu vycházel z rešerší obdobných prezentací na jiných vysokých školách. 

Rozsah prezentace by měl být 4-6 slidů nebo 1-2 normostrany, a v případě akademických pracovníků se 

doporučuje tento obsah: 

- Ze kterého ústavu AP je, jeho zaměření ve všech 3 oblastech činnosti AP (pedagogické, tvůrčí a 

ostatní), motivace ke kandidatuře, prohlášení o příslušnosti k jiným akademickým obcím nebo 

politickým stranám. 

V případě studentů je doporučen následující obsah: 

- studovaný program, motivaci ke kandidatuře a opět prohlášení o příslušnosti k jiné akademické obci 

nebo politické straně. 

 

V diskuzi k tomuto bodu bylo dále upřesněno, že prezentace by (v případě, že kandidáti tuto možnost 

využijí) byly zveřejněny na webu fakulty v sekci volby a byly by přístupné po přihlášení, materiály by bylo 

možné zveřejnit od 6. 10. 2021. 

 

Možnost této prezentace je vedena snahou akademického senátu umožnit kandidátům představit se 

voličům i v případě, že nebudou moci využít fyzické představení kandidátů. 
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Návrh usnesení č. 188/9 

„AS FLKŘ schvaluje strukturu elektronické prezentace ve formátu PDF pro představení kandidátů do AS 

FLKŘ, její rozsah a termín zveřejnění. Doporučená verze bude uveřejněna na webových stránkách fakulty 

v části AS FLKŘ, bude součástí zápisu z jednání AS FLKŘ.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 7 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 188/9 

„AS FLKŘ schvaluje strukturu elektronické prezentace ve formátu PDF  pro představení kandidátů do AS 

FLKŘ, její rozsah a termín zveřejnění. Doporučená verze bude uveřejněna na webových stránkách fakulty 

v části AS FLKŘ, bude součástí zápisu z jednání AS FLKŘ.“ 

 

 

Bod 16) Různé 

- Dr. Musil informoval o své účasti na workshopu: Metodika implementace Etického kodexu UTB do 

vnitřních norem a procesů fakult UTB a Metodika práce s lidskými zdroji  na UTB. V budoucnu se 

promítnutím požadavků výše uvedené problematiky do jednotlivých vnitřních norem a procesů 

budou akademické senáty zabývat. 

- Dr. Musil dále informoval o stavu členů AS FLKŘ: akademičtí pracovníci 6, studenti od září 

pravděpodobně 4, a to Dalibor Malý, Bc. Kateřina Kopřivová, Bc. Hana Kovářová Mullerová, Bc. 

Tomáš Řepka. Další náhradníci nejsou, do nových voleb je od září necelý měsíc, v souladu s 

Volebním řádem není nutno organizovat doplňovací volby. 

- Další termíny jednání stávajícího AS FLKŘ: 18. 10., 15. 11., 13. 12. 2021. 

- AS FLKŘ projednal návrh členství nového člena AS FLKŘ pana Řepky v Legislativní komisi AS 

FLKŘ.  

 

Návrh usnesení č. 188/10 

„AS FLKŘ schvaluje studenta Bc. Tomáš Řepku za člena LK AS FLKŘ.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 7 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 188/10 

„AS FLKŘ schvaluje studenta Bc. Tomáš Řepku za člena LK AS FLKŘ.“ 

 

- Dr. Strohmandl se dotázal, v jaké fázi je vybavení Laboratoře GIS novými počítači. Dr. Trojan jako 

vedoucí laboratoře odpověděl, že počítače jsou zakoupeny, zapojeny a již se používají ve výuce. 

Nákup byl financován z dotace města Uherské Hradiště. 

- Dále se Dr. Strohmandl dotázal na informace ohledně stavu dalších laboratoří, které byly 

financovány z rozpočtu fakulty. Bylo odpovězeno, že se jedná především o Laboratoř kybernetické 

bezpečnosti, o níž budou podány informace na dalším zasedání AS FLKŘ. 

- Byl projednán předběžný program jednání AS FLKŘ 18. 10. 2021. 

 

Návrh usnesení č. 188/11 

„Návrh programu jednání AS FLKŘ 18. 10. 2021: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Kontrola zápisu z jednání AS FLKŘ dne 20. 9. 2021 (předseda AS FLKŘ). 

3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
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4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7. Informace předsedy volební komise pro volby do AS FLKŘ pro období 2021-2024. 

8. Projednání směrnice k přijímacímu řízení pro akademický rok 2022/2023 (děkanka fakulty). 

9. Přednesení informace o stavu připravenosti odborné laboratoře KYBLAB k výuce a další činnosti 

(pověřený pracovník). 

10. Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 

 

K hlasování přítomno celkem 7 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 188/11 

„Návrh programu jednání AS FLKŘ 18. 10. 2021: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Kontrola zápisu z jednání AS FLKŘ dne 20. 9. 2021 (předseda AS FLKŘ). 

3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7. Informace předsedy volební komise pro volby do AS FLKŘ pro období 2021-2024. 

8. Projednání směrnice k přijímacímu řízení pro akademický rok 2022/2023 (děkanka fakulty). 

9. Přednesení informace o stavu připravenosti odborné laboratoře KYBLAB k výuce a další činnosti 

(pověřený pracovník). 

10. Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 

 

Jednání AS FLKŘ bylo ukončeno v 15:50, předseda všem poděkoval za účast a aktivní přístup a popřál 

všem úspěšný akademický rok 2021/2022. 

 

 

 

 

Zapsala:            Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Bc. Miroslav Musil, Ph.D., předseda AS FLKŘ 


